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SKRIFTLIG FRÅGA E-1501/09
från Rareş-Lucian Niculescu (PPE-DE) och Alexandru Nazare (PPE-DE)
till rådet

Angående: Problem med finansieringen av Nabuccoprojektet

Nabuccogasledningen är ett viktigt projekt i EU:s strategi för att trygga energiförsörjningen och ett av 
de få projekt som kan bidra till en verklig diversifiering av den direkta tillförseln av naturgas till EU-
länderna.

Europeiska rådets beslut nyligen att minska finansieringen av Nabuccoprojektet från 250 till 
200 miljoner euro, endast tre veckor efter kommissionens förslag om att påskynda genomförandet av 
projektet, kan uppfattas som en brist på sammanhang i EU:s energipolitik och riskerar att sända ut 
negativa politiska signaler om projektet. Avsaknad av finansieringskällor kan knappast anföras som 
hinder eftersom EU har 3,5 miljarder euro i egna medel för energiprojekt av Nabuccos slag som ännu 
inte har anslagits och Världsbanken har också sagt sig vara villig att medfinansiera projektet.

Planerar rådet att på grund av Nabuccoprojektets betydelse för Europas energiförsörjning vidta 
åtgärder för att kunna svara mot EU-medborgarnas förväntningar om tryggad energiförsörjning mot 
bakgrund av de politiska och finansiella hinder som för närvarande bromsar upp projektet?

Planerar rådet att utarbeta en strategi där alla potentiella hinder för genomförandet av projektet 
beaktas?


